
1 

 

Z A P I S N I K 

 

sa Izborne sjednice Skupštine    Pčelarske društva OGULIN     odrţane dana  16. oţujka 2012. 

godine    u     Ogulinu     s poĉetkom u     18.00   sati. 

 

 Sjednicu Skupštine otvara     Predsjednik pĉelarskog društva „Ogulin“, gosp. Joso Bertović, inţ.       

pozdravlja prisutne ĉlanove te utvrĊuje da je Sjenici nazočno   42  ĉlana, od ukupno    68   ĉlanova što 

ĉini potrebnu većinu sukladno odredbi Statuta da Skupština moţe pravovaljano zasjedati i donositi 

odluke. 

 

DNEVNI RED 

 

1. Otvaranje rada skupštine  

2. Amandmani na Statut Pĉelarskog društva Ogulin 

3. Izbor radnog voditeljstva: 

a) Predsjedatelja i dva ĉlana 

b) Zapisniĉara  

c) Dva ovjerovitelja zapisnika 

4. Izbor verifikacijskog povjerenstva (3 ĉlana) 

5. Izbor kandidacijskog povjerenstva 

6. Izvješće Tajnika Pĉelarskog društva za prošlu godinu 

7. Izvješće blagajnika  

8. Izvješće ĉasnog suda 

9. Izvješće pašnog povjerenika 

10. Izvješće Nadzornog odbora 

11. Rasprava po podnesenim izvješćima 

12. Izvješće Verifikacijskog povjerenstva 

13. Usvajanje podnesenih Izvješća 

14. Razrješenje dosadašnjeg vodstva 

- Predsjednika 

- Dopredsjednika 

- Upravnog odbora 

- Nadzornog odbora 

- Tajnika 

- Blagajnika 

- Ĉlanova ĉasnog suda 

- Pašnog povjerenika 

 

15. Izbor novog vodstva Pĉelarskog društva „Ogulin“ 

- Predsjednika 

- Dopredsjednika 

- Upravnog odbora 

- Nadzornog odbora 

- Tajnika 

- Blagajnika 
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- Ĉlanova ĉasnog suda 

16. Donošenje Odluke o visini ĉlanarine Pĉelarskog društva „Ogulin“ 

17. Donošenje plana rada za 2012. godinu 

18. Donošenje financijskog plana za 2012. god. 

19. Rijeĉ gostiju 

20. Tekuća pitanja – razno   

21. Domjenak 

 

Predloţeni dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Pristupa se raspravi po usvojenim toĉkama dnevnog reda 

 

 

Ad 2.) Amandmani na Statut Pčelarskog društva Ogulin 

 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

Molim dosadašnjeg Tajnika pĉelarskog društva Ogulin da prdloţi Amandmane na Statut 

društva. 

Tajnik PD Ogulin: Ivan Puškarić 

 

Po Statutu Pĉelarsko društvo Ogulin u Ĉlanku 32 govori: 

„Udruga ima ova tijela: 

- Skupštinu 

- Upravni odbor 

- Nadzorni odbor“ 

 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

Nadopuna ĉlanka 32. Unutarnji ustroj i tijela udruge bi bila: 

- Skupština 

- Upravni odbor 

- Nadzorni odbor 

- Ĉasni sud 

- Pašni povjerenik 

- Poĉasni predsjednik 

 

Ĉlanak 43. društvo ima tajnika s mandatom u trajanju od dva puta po ĉetiri godine 

 

Ĉlanak 43. mijenja se u toliko što mandat tajnika Pĉelarskog društva Ogulin moţe biti do opziva istog 

 

Predloţeni Amandmani  jednoglasno su usvojeni. 
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Ad 3.) Izbor radnog voditeljstva 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

Za radno voditeljstvo predlaţem slijedeće: 

Predsjednik  - Joso Ţanić 

- Ĉlan   - Ivan Koliĉ 

- Ĉlan  - Josip Karas 

 

Zapisniĉar  - Petar Popović 

- Ovjeritelji zapisnika – Zdravko Boţiĉević i Simo Vezmar 

 

Ad 4.) Izbor verifikacijskog povjerenstva (3 člana) 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

Za Verifikacijsko povjerenstvo predlaţem: 

- Predsjednik  - Tomica Ivanović 

- Ĉlan   - Branko Baštek 

- Ĉlan  - Nikola Puškarić 

 

Ad 5.) Izbor kandidacijskog povjerenstva 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

Za Kandidacijsko  povjerenstvo predlaţem: 

- Predsjednik  - Joso Tomšić 

- Ĉlan   - Ivan Vidoš 

- Ĉlan  - Tomo Bertović 

 

Prijedlog radnih tijela  jednoglasno je usvojen. 

 

Radno voditeljstvo je zauzelo svoje mjesto i pristupilo sjednici 

 

Ad 6.) Izvješće Tajnika Pčelarskog društva za prošlu godinu 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

 

Pozdravlja prisutne i pristupa slijedećoj toĉci dnevnog reda dajući rijeĉ Tajniku PD Ogulin: 

 

 Izvješće podnosi tajnik PD Ogulin gosp. Ivan Puškarić 

 

Poslovna godina 2011. je iza nas. Naporna i teška po svim vidovima. Imali smo dosta aktivnosti 

tokom cijele godine: radnih sjednica ĉitavog društva kao i sjednica Upravnog odbora. Odrţali smo našu 

godišnju izvještajnu skupštinu. Odazvali smo se pozivu i nazoĉili godišnjoj skupštini PD Karlovac. 

Nazoĉili smo pĉelarskom sajmu u Celju, neki od ĉlanova u Gudovcu te neki na „Dalmatini“ u Splitu. 

Sveĉano smo proslavili 20. godišnjicu postojanja našeg Društva. Po završetku pĉelarske sezone sakupili 

smo uzorke meda i odvezli na analizu i ocjenjivanje pri Agronomskom fakultetu u Zagreb. Odrţali smo 
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po peti puta izloţbeno prodajni sajam „Dani meda u Ogulinu“. Naši su ĉlanovi nazoĉili  godišnjoj 

skupštini HPS – a u Zagrebu i još ponešto. 

Upoznati smo da je RH potpisala pristupni sporazum sa EU. Po tom sporazumu 01.07.2013. 

god. RH postaje punopravna ĉlanica EZ. Pregovore su vodili za to od Vlade odabrani predstavnici, 

pojedinih sektora – za poljoprivredu ministar poljoprivrede. Koliko smo s tim upoznati? Koliko ćemo s 

tim ulaskom u EZ dobiti ili biti uskraćeni za nešto – to tek trebamo vidjeti. Ţelja nam je bila da 

predstavnik naše ţupanije u HPS – u u Zagrebu bude osoba koja će i naše interese i osobitosti adekvatno 

prezentirati i zastupati. Po tom smo pitanju takoĊer imali aktivnosti. Ĉinjenice stoje da se baš ne vodi 

puno raĉuna o regionalnim razliĉitostima, već se sve uzima po većinskom kljuĉu – raĉunalnom sistemu 

u kojeg se ne mogu svi uklopiti. Ostaje da vidimo što će nam daljnja dogaĊanja donijeti. Već je došlo do 

velikih promjena na uštrb pĉelara. Sjetimo se obećanja o poticajima i dotoku sredstava iz fondova itd. a 

onda ograniĉenja i priznanje troškova na raĉune bez PDV – a veće iznose od 2.000,00 Kn. onda 

kupovina samo novih vozila i sliĉno. Lijekovi po izboru samo HPS – a itd. itd. Informacija je nema više  

plavog dizela – što ćemo još na kraju doznati? 

Pĉelari i pĉelarenje u 2011. god. – što reći? Pitam se što bi nam rekle naše radišne pĉele kada bi 

znale govoriti? Koliko god mi svim svojim umijećem i naporima pokušali osigurati naše pĉele od 

kojekakvih nepogoda, bolesti i inih faktora, protiv prirode ne moţemo. Sjećamo se da je proljeće naoko 

rano došlo. No, ono što je izostalo u kasnim zimskim – odnosno ranoproljetnim danima, sustiglo je u 

sredini proljeća – u svibnju kad je već medna sezona bila u punom zamahu. Tako su mrazevi i hladne 

noći oštetile mnoge proljetne cvijetne paše i uĉinile velike štete pĉelama i pĉelarima. Vremenske 

nepogode djelovale su i na razvoj pĉelinjih zajednica, koje su još i prije kroz zimu bile skoro 

desetkovane – bilo zbog nozemoze, bilo zaostale varoe ili neĉeg trećeg. To je mnogim pĉelarima 

priĉinilo dosta gubitaka i dodatnih troškova. Potom je sezona cvjetanja bila kratka i siromašna jer su 

izostale kiše a sušno ljeto puno prije uobiĉajenog dovelo do slabljenja zajednica i oskudnijeg 

prikupljanja meda. To je opet imalo utjecaja na jaĉinu zajednica za zimu i uvjetovalo dosta gubitaka 

pĉelinjih zajednica za ovogodišnju sezonu, itd. itd. 

Znamo da je pĉelarenje privredna grana od koje 80% koristi ima priroda i društvo u cjelini a 

pĉelar kao imaoc pĉelinjih zajednica tek 20%. Za pitati se hoće li društvena zajednica – elita koja kroji 

zakone i odluĉuje o svim segmentima ţivota u cjelini – mimo prirodnih zakona, ikad i kada to shvatiti i 

priznati i adekvatno deklarirati. 

Novĉane poticaje za 2011. god. ostvarili smo dobrim poslovnim kontaktima sa gradskom 

upravom Grada Ogulina što se nadamo i dalje nastaviti. Za zahvaliti je i Gradu Ogulinu i općini Josipdol 

koji su nas i za „Dani meda u Ogulinu“ financijski pomogli u okviru svojih mogućnosti.  

Isto tako se nadamo da će novo vodstvo ove udruge nastaviti uspješno voditi aktivnosti za 

dobrobit Društva i njegovih ĉlanova u cijelosti u svom predstojećem mandatu.   

 

 

Ad 7.) Izvješće blagajnika  

 Izvješće podnosi blagajnica gĊa. Anka Puškarić 

 

PRIHODI U 2011.: 

 

PRIHODI U 2011. GODINI      17.142,98 

ĈLANARINA ZA 2011. GODINU     10.500,00 

DONACIJA GRADA OGULINA     24.500,00 

DONACIJA OPĆINE JOSIPDOL      2.500,00 
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PASIVNA KAMATA                  50,33 

UPLATA ĈLANOVA – UĈEŠĆE ZA OBLJETNICU    2.260,00 

PRIHOD OD TOMBOLE       2.150,00 

UKUPNO PRIHODI:       59.103,31 

 

RASHODI: 

 

BANKOVNA PROVIZIJA           460,64 

PTT TROŠKOVI            985,80 

HRVATSKI PĈELARSKI SAVEZ       5.850,00 

UREDSKI MATERIJAL           186,63 

FOTOKOPIRANJE I PRIZNANJA       1.204,41 

POGREBNI TROŠKOVI           200,00 

USLUGE DANTE OCJENJIVANJE MEDA      2.042,71 

PUT U CELJE          3.000,00 

GODIŠNJA SKUPŠTINA        3.249,00 

PROSLAVA OBLJETNICE        6.946,50 

SUVENIR – POKLON PD KARLOVAC         518,00 

IZLOŢBA «DANI MEDA U OGULINU»      6.679,07 

PUTNI TROŠKOVI         6.330,60 

UKUPNO RASHODI:       37.652,76 

 

 

UKUPNO PRIHODI    59.103,31 

UKUPNO RASHODI    37.652,76 

OSTAJE    21.450,55 

 

NEUTROŠENA SREDSTVA    20.762,87 

U BLAGAJNI          687,68 

 

NA ŢIRO RAČUNU    16.823,47 

 

 

Ad 8.) Izvješće časnog suda 

 Izvješće podnosi predsjednik nadzornog odbora gosp. Baštek Branko 

Kao i proteklih godina tako i 2011. godine nismo imali prilike da se sastanemo i to je dokaz koji 

nam sluţi na ĉast i hvala lijepa svima jer se zna da smo bili dobri ljudi i pĉelari. 

 

 

Ad 9.) Izvješće pašnog povjerenika  

 Izvješće podnosi gosp. Darko Puškarić 
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U 2011. Godini obišao sam nekoliko pĉelinjaka na našem podruĉju, odredio koordinate na još 

ĉetiri pĉelinjaka. Što se tiĉe selećih pĉelinjaka bilo je nekoliko pĉelara iz Rijeke, Pule, Duga Rese, 

Splita i Zagreba i svi su se javljali u skladu s pravilnikom osim pĉelara iz Zagreba koji je bio na 

podruĉju Kuselja. Stacionirao se u blizini stacionarnog pĉelinjaka nikom se ne javljajući. Na pozive 

telefonom na broj koji je bio istaknut na pĉelinjaku nije se javljao nekoliko dana i zbog toga sam nazvao 

Pĉelarski savez Hrvatske a zatim inspektora koji je odgovorio da će izaći na tren kada bude mogao. Za 

daljnji tijek dogaĊaja nisam upoznat.  

Poticaj za 2011. godinu provedeno je više mjera. Subvencionirano je u borbi protiv varoe. Za tu 

mjeru javilo se 17 pĉelara za 882 košnice za što je trebalo platiti dvije kune po košnici. Dobiven je lijek 

Check Mite.  

Pod mjerom tehniĉke pomoći pĉelarima moglo se isplatiti samo onima koji su imali zbir raĉun u 

visini najmanje 4.900,00 Kn bruto gdje se moglo vratiti 2.000,00 Kn. 

 

 

Ad 10.) Izvješće nadzornog odbora 

 Izvješće podnosi gosp. Branko Petrušić 

 

 Nadzorni odbor u sastavu Zdravko Boţiĉević, Simo Vezmar i Branko Petrušić izvršili su 

pregled financijskog poslovankja za 2011. Godinu te ustanovilida je financijsko poslovanje voĊeno po 

propisanoj evidenciji posebna kolona za blagajnu a posebna za banku. Knjiţenje je aţurno a dokumenti 

propisano odloţeni. Da se stanje na dan 31.12.2011. slaţe sa stanjem u banci. Prilikom pregleda 

blagajniĉkih i ostalih dokumenata nisu ustanovljene nepravilnosti. 

 

 

Ad 11.) Rasprava po podnesenim izvješćima 

 

 Po ovoj toĉci nije bilo nikakvih primjedbi na iznesena izvješća te se prelazi na slijedeću toĉku 

dnevnog reda 

 

 

Ad 12.) Izvješće verifikacijskog povjerenstva 

 

 Izvješće podnosi gosp. Tomica Ivanović: 

Ustanovljeno je da je prisutno 34 pĉelara od ukupno 62 ĉlana što ĉini potrebnu većinu sukladno odredbi 

Statuta da Skupština moţe pravovaljano zasjedati i donositi odluke. 

 

 

Ad 13.) Usvajanje podnesenih izvješća 

 

Jednoglasno se donosi odluka o prihvaćanju iznesenih izvješća o poslovanju Pĉelarskog društva 

Ogulin u 2011. godini. 
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Ad 14.) Razrješenje dosadašnjeg vodstva 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

 

Dajem na glasanje da se dosadašnje vodstvo Pĉelarskog društva Ogulin razriješi duţnosti 

 

Jednoglasno se usvaja razrješenje dosadašnjeg vodstva. 

 

Ad 15.) Izbor novog vodstva Pčelarskog društva Ogulin 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

Za izbor novog voditeljstva daje se rijeĉ Kandidacijskom povjerenstvu. 

 Izvješće podnosi gosp. Josip Tomšić: 

Povjerenstvo je na sjednici koja je odrţana 28.02.2012. godine, na kojoj je bio prisutan Upravni odbor, 

Nadzorni odbor, Ĉasni sud, Pašni povjerenik, Predsjednik, Tajnik i blagajnik i na osnovu donesenih 

zakljuĉaka Kandidacijsko povjerenstvo predlaţe slijedeće: 

Predsjednik PD Ogulin - Joso Bertović 

Zamjenik predsjednika - Joso Karas 

Tajnik PD Ogulin - Ivan Puškarić 

Blagajnik   - Anka Puškarić 

Upravni odbor   

- Ivan Kolić 

- Ivan Puškarić 

- Ivica Vidoš 

- Tomo Bertović 

- Boris Štimac 

- Joso Ţanić 

- Petar Popović 

Nadzorni odbor: 

- Zdravko Boţiĉević 

- Simo Vezmar 

- Branko Petrušić 

Ĉasni sud: 

- Branko Baštek 

- Josip Tomšić 

- Ana Salopek 

Pašni Povjerenik - Darko Puškarić 
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Poĉasni predsjednici: 

- Ivan Kolić 

- Branko Baštek 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

Ĉuli ste prijedlog Kandidacijskog povjerenstva, dali ima drugih prijedloga? 

Drugih prijedloga nema i ovaj prijedlog daje se na glasanje 

 

Jednoglasno se usvaja prijedlog Kandidacijskog povjerenstva. 

 

 

Ad 16.) Donošenje Odluke o visini članarine Pčelarskog društva „Ogulin“ 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

 

Prijedlog Upravnog odbora je da ĉlanarina ostane i dalje u visini od 75 Kn kao i do sada 

 

Jednoglasno se usvaja prijedlog. 

 

 

Ad 17.) Donošenje Plana rada za 2012. godinu 

 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

 Zahvaljujem na povjerenju za još jedan mandat što znaĉi da smo dobro radili svi mi pĉelari 

zajedno zbog ĉega se i vide rezultati i nije bilo nikakvih problema osim u radu s pĉelama. 

 Predlaţem za slijedeću godinu kao smo radili do i sada da se dogovaramo, pomaţemo jedan 

drugom, poštujemo se i da poštujemo naše pĉele da radimo kao i one sloţno, zajedniĉki i pošteno. 

1. Odrţavati sastanke društva prema potrebi, kada se osjeti potreba 

2. Organizirati odlazak društva negdje na neki pĉelarski sajam 

3. Organizirati dane meda u Ogulinu što se i do sada pokazalo dobro 

4. Organizirati predavanje o zaštiti pĉela po potrebi društva 

5. Organizirati pĉelarsko druţenje s predavanjem na jednom od pĉelinjaka 

6. Voditi brigu o zaštiti pĉela što je najvaţnije za sve nas da se prate pĉele i izvještava o 

problemima na vrijeme 

7. Dat med na ocjenjivanje i analizu 
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Molim ako se nešto neobiĉno primijeti da se nazove mene ili tajnika kako bi mogli reagirati na vrijeme 

za zaštitu naših pĉela. 

 

 

Ad 18.) Donošenje financijskog Plana za 2012. godinu 

 

 Izvješće podnosi blagajnica gĊa. Anka Puškarić 

 

Donos sredstava iz 2011. godine  21.400,00 

Iz proraĉuna grada Ogulina   15.000,00 

Ĉlanarina     10.000,00 

46.400,00 

 

Planirani rashodiu 2012. godini: 

 

Ĉlanarina HPS       6.000,00 

Materijal i putni troškovi   15.000,00 

Seminari i struĉna predavanja     4.000,00 

Nabava lijekova za zaštitu pĉela    4.000,00 

Troškovi godišnje skupštine     4.000,00 

Naknada banci za raĉun      2.000,00 

Organizacija „DANI MEDA“ u Ogulinu 10.000,00 

Tekuća priĉuva       1.000,00 

UKUPNI PLANIRANI RASHODI:  46.000,00 

 

 

Ad 19.) Riječ gostiju 

 Dogradonaĉelnik gosp. Vladimir Kubelka 

 

 Pozdravljam sve prisutne u svoje ime i ime gradonaĉelnika i svih djelatnika gradske uprave 

grada Ogulina. Ĉestitam na ponovnom izboru predsjedništva jer da nisu dobro radili ne bi ih ponovno 

izabrali. Uredno sam svaku godinu s Vama i ne osjećam se kao gost već kao domaćin. Uvijek sam tu 

kada me trebate i znate gdje će te me naći i da ću napraviti sve što je u mojoj moći ja i grad Ogulin i 

uvijek ćemo Vam pomagati koliko budemo mogli.  

Napraviti ćemo sve što budemo u stanju. Juĉer smo bili na jednom skupu, Predsjednik i ja i od jednog 

gospodina iz Duge Rese smo dobili prijedlog kako bi  orali napraviti rang listu udruga kojih ima 43. 

Zašto neku od udruga uzdizati ili spuštati kada su nama sve udruge iste. Neke dobiju malo više neke 

malo manje ovisno o veliĉini ĉlanstva istih ali nećemo raditi nikakvu razliku prema nikome i financirati 

ćemo sve dok budemo mogli. 

 Moja vrata su uvijek otvorena i sve što budete trebali uvijek sam na raspolaganju i ţelim Vam 

uspješan rad i puno sreće.  

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

Zahvaljujemo gosp. Kubelki i gradu Ogulinu kao i općini Josipdol koji nam uvijek pomaţu. 
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Ad 20.) Tekuća pitanja - razno 

Darko Puškarić – pašni povjerenik 

Dobio sam mailom da upisujem koliko se tegli meda šalje na analizu 

 

Josip Bertović – predsjednik PD Ogulin 

Po svakoj vrsti meda dvije ili tri teglice a tri bi bilo dobro da tu trću imamo u arhivi ali najmanje 

dvije teglice po vrsti 

Ivan Puškarić 

Savez financira maximalno tri vrste meda 

Ivan Kolić 

Prijedlog je da se šalju dvije teglice po vrsti a najviše tri vrste meda. 

 

 Nikola Puškarić 

 

 Smatram da bi se trebali ĉešće sastajati, razmjenjivati iskustva, informacije, bez obaveze i bez 

poziva jedan dan u mjesecu. 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

 

I prije smo govorili o tome i došli smo do zakljuĉka da za to nema potrebe a ako se ukaţe 

potreba pozove se predsjednik ili tajnik i sastanak će se organizirati i dajem zadatak da se na prvom 

sastanku upravnog odbora razmotri prijedlog i donese konaĉni zakljuĉak. 

 

 

Predsjednik PD Ogulin gosp.  Josip Bertović  

 

 Molim da se mimo tajnika i predsjednika i Upravnog odbora na rješavaju pojedinaĉni problemi 

društva što nam se u proteklom razdoblju dešavalo što smo prešutili ali u buduće nećemo šutiti. 

 

Predsjednik radnog voditeljstva: Josio Ţanić: 

 

Pošto smo iscrpili sve toĉke dnevnog reda Izbornu skupštinu proglašavam završenom. 

  

Ad 21.) Domjenak 

 

 

Predsjednik PD Ogulin: Josip Bertović  

 

Zamolio me Naĉelnik Općine Josipdol da se ispriĉam u njegovo ime što nije došao jer je 

sprijeĉen te sve prisutne pozivam na domjenak u restoran „IVE“ na Sabljacima 
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 Sjednica je završena u     18.52   sati. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR : 

 

___________________________ 

(Petar Popović) 

       OVJEROVITELJI ZAPISNIKA : 

 

 

1. ____________________________ 

(Zdravko Boţiĉević) 

 

 

2. ____________________________ 

               (Simo Vezmar) 

 

 


